
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XXII/2020

XXII Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 18 grudnia 2020 L , przeprowadzonej
w trybie zdalnym zgodnie z art . 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 roku
o szczególnych rozwiązaniachzwiązanychz zapobieganiem, przeciwdziałaniemi zwalczaniem
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych.

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:31 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. LiHa Brożyna
3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. 'Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad.l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył XXII sesję Rady Powiatu
w Końskich. Stwierdził, że obrady sesji są prowadzone z wykorzystaniem środków

porozumiewania się na odległość zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020
roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji
kryzysowych. Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń

rejestrujących obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym. Powitał radnych Rady
Powiatu w Końskich oraz przybyłych gości. Stwierdził, że sesja zwołana została na wniosek
Zarządu Powiatu z dnia 17 grudnia 2020 roku , zgodnie z art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca
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1998 L O samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2020 L, poz. 920). Dodał, że

wniosek o zwołanie sesji został dołączony do zawiadomienia o sesji.

Wniosek stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 18 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające

na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad.2
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że porządek obrad
został przygotowany zgodnie z wnioskiem Zarządu Powiatu. Projekt porządku obrad Panie
i Panowie radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji . Przypomniał, że zgodnie
z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 11 ust. 4 Statutu Powiatu Rada może

wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu

Rady. Przy czym w przypadku sesji zwołanej w trybie art. 15 ust. 7 wyżej wymienionej ustawy
do zmiany porządku obrad dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad.

Sprawdzono quorum.

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 19 radnych.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Bogdan
Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Łukasz Kubka, Wiesław Skowron

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada przyjęła

do realizacji porządek obrad sesji obejmujący:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2020-2026,
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b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.,
c. ustalenia na rok 2021 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów

usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych

w wyniku odstąpieniaod usunięcia pojazdu.
4. Zakończenie obrad sesji Rady Powiatu.

Ad.3.
Rozpatrzenie projektów uchwal oraz podjęcieuchwal w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.,

Projekty uchwał omówiłaEdyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

Sprawdzono quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 19 radnych.

W dyskusji w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026 wzięli udzial:

Radna Beata Zbróg zapytała czy w związku z usunięciem z Wieloletniej Prognozy
Finansowanej trzech zadań drogowych na które Powiat nie otrzymał dofinansowania
z Funduszu Dróg Samorządowych Zarząd szuka możliwości realizacji zadań z innych źródeł

finansowania. Dodała, że chodzi jej o drogę Koliszowy - Bedlno - Kopaniny - Radomek,
ponieważ wie iż Gmina Końskie była zainteresowana współfinansowaniemtej drogi w ramach
umowy 50 na 50.

Starosta Grzegorz Piec oznajmił, że zdejmowane są zadnia ponieważjestkoniec roku i należy
pewne rzeczy uporządkować. Podkreślił, że jest bardzo dużo środków, które wpływają

z różnych źródeł np. z Urzędu Marszałkowskiego czy Wojewódzkiego dlatego w tym
momencie planowanie i przenoszenie zadań drogowych z tego roku na przyszły nie ma sensu.
Uważa, że należy się wstrzymać, przyjąć budżet na 2021 rok, który zawsze można zmienić

w trakcie roku i wtedy wprowadzić zadania do realizacji. Dodał, że do tej pory współpraca

z gminami układała się dobrze dlatego ma nadzieję, że w przyszłym roku będzie podobnie.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał kolejno rozpatrywane projekty uchwał pod
głosowanie.

Glosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026.

Wyniki glosowania
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (16)
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Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk,
Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, JarosławLasota, Danuta Leśniewicz,Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa
PRZECIW (1)
Paweł Pękala

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Duda, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Dariusz Banasik, Wiesław Skowron

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwalę

Nr XXII/52/2020 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Glosowano w sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Wyniki glosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew
Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec , Robert Plech, Bogdan
Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
PRZECIW (1)
Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Dariusz Banasik, Wiesław Skowron

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwalę

Nr XXII/53/2020 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

c) ustalenia na rok 2021 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych

z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia

od usunięcia pojazdu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji . Dodał, że na sali jest obecna Pani Izabela
Arwaj - Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu, która odpowie
na ewentualne pytania.

Wobec barku uwag PrzewodniczącyRady Powiatu poddałprojekt uchwałypod głosowanie.
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Glosowano w sprawie:
ustalenia na rok 2021 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych

z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia

od usunięcia pojazdu.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: O, .WSTRZYMUJĘ SIĘ: .O , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew
Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart , Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech,
Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Dariusz Banasik, Wiesław Skowron

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr XXII/54/2020 w sprawie ustalenia na rok 2021 wysokości opłat za usuwanie
i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości

kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.4.
Zakończenie obrad XXII sesji Rady Powiatu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował radnych o możliwości

osobistego udziału w posiedzeniach zwołanychw trybie zdalnym na dzień 29 grudnia (komisje)
oraz 30 grudnia (sesja) po uprzednim zgłoszeniu do Biura Rady Powiatu. Zwrócił się również

z prośbą aby Państwo Radni w dowolnym czasie zgłaszali się z tabletami do Biura Rady
Powiatu w celu dokonania spisu posiadanego sprzętu w związku z tym, że przeprowadzanajest
inwentaryzacja.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk złożył wszystkim życzenia z okazji
Świąt Bożego Narodzenia.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XXII sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023 .

pr~ewjniczącY
Rada Vowi~J w Końskich

zbbe,
Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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